


1) Forberedelse til afdelingsmøde.  
 Vi afventer udspil fra KAB 

 Vi kan evt. udsende Formandens tale via FB og vores hjemmeside, samt   
 informere samme steder, at vi afventer KAB udspil angående Afdelings- 
 mødet.  

2)  Lydanlæg og WIFI 
 Anlægget står på driftskontoret.        
 Claus kobler WIFI op, og Kristoffer hjælper evt. med opsætningen. 

3) Brug af vores FB side 
 Bestyrelsen kan bruge siden til information, og beboerne kan stille forslag 
 og spørgsmål til emnerne. 
 Hvis bestyrelsesmedlemmerne indgår i en debat, gør man det via ens   
 egen side. 
  
4)  Budget 
 Stigningen i huslejen 1. august skyldes: 

• Større udgifter til lån på 82.000 kr. 
• Øget henlæggelser på 100.000 kr. 
• Driftsstøtte fra SAB bortfalder 81.000 kr. 
• I alt 263.000 kr. 

 Henlæggelsen er stadig i den lave ende af, hvad vi bør hensætte. De 2   
 øvrige poster har vi ingen indflydelse på, derfor godkender vi som   
 bestyrelse budgettet. 

5) Eventuelt 
 a.  Der har været en forespørgsel på en slidske til bådene. 
  Forespørgslen er fra en ikke KAB beboer. Da udlejning til    
  bådepladser hører under Heimstaden, henvises der til dem. 
  
 b. Leif checker løbende Andelsnet. 

Næste Bestyrelsesmøde 4. maj  -  Holdes via Skype.

Afdeling: 
Teglværkshavnen 

Peter Holms Vej 
2450 KBH SV

Referat Bestyrelsesmøde  (Skype) 	 

6. april 2020


Deltagere: Jørn, Sofie, Kristoffer, Leif 


